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Q. And about w^t time do you think, more or loss, 
that you got home?

A. See, I bought a few things—it was myba~x don’t 
recUe My brother was siting on the porch and I was just 
coming up-* I came home maybe about—well, when I had just 
gotten home, George—asw George drive by one time. And then 
my brother was siting on the porch. And then George honked 

and waved, and I said, "Hee’s Genga."

Q. Yeah* Wali wat a mnuue—

A. It was—fiom the tme I had gotten off work unm 

the time I came homej I went some place because I didn’t get 
a chance to go inside—I went inside the house and I told my 
mther, you know, lUnLnnteigmah.and Sirtain was siting 
on the porch* And ri^t after that—

Q. You told your Wither what?

A. Wen, you know, thatl’m here, so-*
Q. Oh, uh huh.
A. Sirhan was sitings on the porch and George, I 

beliwe, went around the block* He said that he went around 

the block a couple of times.
Q. Did you see hm?

A. Wo**I think I thought I saw him, but I wasn’t sure* 
And then Sirian and I went to the corner*

Q. You walked to the corner?

A. Yeah, and George came back*

Q« 'Wat was Sirtan doing when you got home? You said
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he ms Atting on the porch. Did he talk to you? 

A. Yeah, hi and how are thing# going, so on.
Q. Wat did you tell hm?

A. Fine. "X got paid today,* th# end that. 
Q. Wat else did you tell hm?

A. I don’t remember.

Q. Well, did you tell him anything about the gun?

A. Oh, yeah. I said then Ms a guy coming up about -the
gun.

Q. You told him what;?

A. I told him there was a guy-George was going to come

up, that he got a gun, ths and that. 
Q. What did he say?

A. He said, "Good, stat tme— 

Q. He said what?
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A. He said, "Good, wtat time?" And X said, "He should

be here any minute." Tat*s when we walked out to the corner 
of E1 Moleno and Howard.

25

26

Q So then you brought up the conversation about the 
gun again to Sir^n; is that right? is that right?

A. Yeah.

Q. You told Sirhan that a guy was going to be coming

up with a gun in a little while; is that right? And beTon

you told me that you don’t want Sirhan to buy a gun, but 
here again you are the one that’s reminding hmn-

A. He’s a stubborn 'typesiv. He goes into tantras.
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He— If you argue a point with him or something, you keep on 

his back—
Q. But he wasn’t having a tantrum at this time. He 

wasn’t on your back this time because he was siting there—
A. No—
Q. (Voices owUpping--untoteeiigible)„. and he said,

"Hl, how are you?"

A. Right.
Q. Then why did you tell him that a man was going to 

come up there with a gun if you didn’t want him to have a gun*

A. Because I made an appointment with Chick and I told
Chick not to sell hiLm the gun. I figured that things would
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just go, you know, fade away with hiLm.
Q. Muir, why don’t you- tell me the truth here?

A. Sir, that’s what I'm trying to do, but things-I 
don't know—every time I say something I put my foot in my 

»uuh. I’m not trying to put the truth out and just like— 
I’m try’rg to do It, sir. I don’t know. I—I’m mixed up 

mrseef. I’m trying to dish it all out, but—
Q. Why dont you?

A. I’m trying—that’s what I’m trying to do.
Q. Why don’t you start with the parking lot;?
A. George had said, "Here, I’ve got a gun." He brought 

the gun down. Okay. I said, "How much do you want for it?" 
He said, $30. I says, "Weei, come up to the house. My brother 
mantis to look at it. And if he's got the mmey," this and that,
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"h’H buy it from you." Fine. X came horn. SUhsn was 

sitting on tie porch and just abut that time, it was about 
7:30, and X said, "Hey, Sirhan, there’s the guy that-George 
got the gm," and this and that. So we rent out there and 

George came out of the car and slowed Sirhan the gun.

Uh huh And he agreed to buy it?

A*

A.

A.
Q.

A.
Q.

A.
Q.

A.

A.

Yeah.
And you 

I don’t
gave him $6 to pay for it?
know whether it was six or five or somehing;

But you gave him the money
Yeah* 

Okay# 

Yeah.

He didn’t have enough money to cover it.
And he bought the gm. The gun was bou^t.

Then wht happened to the gun?

Sirhan took it and he put it in his car
You saw him put it in the car?
Yeah.

Did you tell him not to take it home? ’ 

Yeah. X told him not to take it inside the house,
my m>ther and thia and that.

Q.
A.

you know, 

and that.

Pardon me?

X told him not to take it in the house because mom, 

don’t want anything happening in the house, this
X didn’t want him to buy the gun. In fact, as X

said, X didint think the whole thing would go through
Q. Whit the whole thing wouldn’t go though?
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A. I didn’t think he would actully go through and buy 

it (UninntexigiMe)...
Q.

Kennedy?

A.

it?

Q»

A.
Q. 

about it?
A.
Q.

A
Don’t do

Q*

A.
Q.

A.

Q»

A.
was—

Q.

Did you ever think that, he would go through and shoot

No.
Why didn’t you tell him when he talked to you about

Sin?
Why didn’t you tell him this when he talked to you

Tel.1 him wMt?
You know wtot I’m talking about.

I did. I said, "Drn’t buy the gun." Doi’t do this
that.
About shooting Kennedy is Whit X’m talkie about. 
Sir?
About shooting Kenney.
Why didn’t I ten him not to shoot Kennedy?

Yeah. ,

X didn’t even—are you hwinuattig that I knew he

I’m not insinuating anything;. X’m just talking to
you about thi.s thing.

A. I didn’t know that he was going to use it for
shooting Kennedy, sir.

Q. What did you think he was going to use it for?
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A. As I said, he said he was going to use it to go to 

the rifle range. He used to belong to the ROTC. IVs been 

a long time -since he's had a gun in his hand. He Hied it 

no he could just go out there and shoot*
Q. Wei, didn’t you tei me before, Munir, that he 

wanted to go huntirg with the gun?

A. Tut;*# the conversation he had with George.
Q. Okay*

A. When he was-when he was lookilng at the mjgaine, 

he told George that he had wanted to go hunting with it and 

he had told me he wanted to go to the rifle range.
Q. Which rife range?
A. I don’t know. He didn’t mention any specific 

riLfle range.
Q. Did you ever go to the rifle range with him?

A. No. No, sir.

Q. 'What else did you have**what other connection did 
you have with that gun, Munir?

A. None* That was it.

Q. That was the last tme you saw that gun?

A. Yes, sir.
Q You know what the other week that was when Sirhan 

bought the gun?

A. It was on the 5th, the 5th of a month. X’a not sure 
which month it was because I remember it was payday.

26 Whit day of the week was it?
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A. I’m not sure.
Q. Well, whet days do you get paid?
A. The 5th and the 20th.
Q. The 5th and the 20th?

A. Right.
Q. I’ll find out what day it is. Okay* You are saying

now, and this is so we understand each other truthfully here 
now, that you never saw that gun again after the 5th,

A. Let me think again. Do you mind if X take a few
seconds? ■ «

A. No. I wunt you to think.
A. 'I’m toying to figure out from the time that he bought 

the gun how long it’s been since X had the fight with him. I’m 
tryiig to figure out foom that tme to that time that X seen 

him. I'm not toytig to make up a story or aching.
Q. No., X know you're not. You know whit month this

its, Mght?

A. No- Lett’s s^*-
Q. This its the month of June.
A. Oh, this is. Yeah.
Q. And you know the month that you bought the gun— 

that Sirfan bought the gun.

A. X believe it was Murch. I’m .not sure.
Q. Okay. 80 Mnrch, Aprri, May, June, that's three

months (Voices overlapping~-uuinteelieible)...
A. ...five or six months ago.
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Q. Pardon me?

A. I thought it wee five or six months ago (Unintelli­
gible)... How long ago since I had the fgiht? How long has

f that been? Ths is—
Q. I could tell you by going through the records (Voices

VMeralWiligttiLnteUl|b^^ I wmt you to think.
A. I just can*t seem to get the dates—
Q. Wei, think.
A. I did see him, he had the gun in the car and he was 

playing with it, yeah, while it was in the car, yeah, he was

paying; with it, bait Ike I said, I»si not sure if it was the 
gun or not, but he was playing.

Q. What are the ciruusataaneest Where were you goiig?

A. The car was parked iW front of tie garage.

Q. Uh huh.
A. And I was coming home. I usmiy go through the 

back door.
Q. Uh huh.
A. And he was siting in the car.
Q. Uh huh.
A. Yeah. ,

Q. Did you go out there?
A. X*u not sure if that was the gun or not. Wei, I

said Hi and kept on going.
Q. You mean you san him playing with a gun and you

said H1 and walked on?
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A. I’m not sure if this was the gun -or not, but 

(Unintelligible)
Q. Well, didyou see the gun or didn’t you see the gun?

A. Tht’s it. im not sure whether he was playing
with the gun or not, but it was clicking.

Q. Wen, you say the gun then?

A. No. I didn’t see it.

Q. Bulb didn’t you tell me you had a glmpse of the gun?

A. I didn’t see it. Here's out house. He was parked 

here. I was wilkirg towrds—
Q. Now you don’t have to go into defrH now. Either 

you saw the gun or you didn’t see it.

A. I saw it. ,
Q. You saw the gun.
A. I heard it click.
Q. You sen the gun and you heard it dick.
A. I heard southing dick, yeah. I’m not sure if it 

was the gun or not, but it was clicking.
Q. WeU I mean Alts very simple. You saw the gun and

you heard it click. And Slrhan was in the car*- 1
A. Right.
Q. —holding a gun.
A. Right.
Q. Okay. Now what did you do? Did you talk with him

atout the gun?
A. NO, I didn't.

Tom 618 (Rr3-4)



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

. 12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

* * 61.

Q. Okay,. Now was that the only other time that you

mm that gun?

A. Yeah.

Q. You are sure about that new? ,

A. Yeah.

Q Because I don’t want Iio confuse you.
A. Right.
Q. Righit what?

A. That was the last tme I saw the gun.

Q. Did you ever go to a fang range with SirJaan?
A, No.

Q. Did he ever shat you the gun when he told you that
he wax going to a firing range?

A. No>, no.
Q. Were you ever with him when he ever bought any 

aramuitioi?
A. No.

Q. Now, I don’t want to confuse you again because-- 

(Voices oveUpping*-^mrnrelXigXbX^ appreciate that you
are thinking real hard right now. ,

, A. Yes. 1 ’

Q. You were never with him when he purchased any 
arnwuntion?

A. No, sir. ’

Q. Okay. Now lets go back to the day, the fateful
day of this tragedy here on Tuesday, the 4th of June. Did
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* • 62.
wok on that day? 

A. Monday, Wednesday was payday-yeah# Wednesday was

the 5th- ,
Q. Wednesday was the -5th? 

A. Yeah. 
Q. Okay. Did you work Tuesday? 

A. I worked Montoy, worked Tuestoy, yeah. 
Q. Wait time did you get off work on Tuesday? 

A. About—Tuesday, Wednesday and Thursday I got off at 
six and Mondays and Fridays I get off at 5:45. Got off work 

at six Tuesday.

Q. Six. Did you go home after you got through working? 

A. Yeah. I took the bus -home. I got to the corner of 
lake and Howard about 6*30 and on the way home there was a 
gardener mowing a lawn, and I was talknng to hm about doing 
our Uwn. It took about 10 minutes. I got home about 6:30, 
between 6*30 and 7:00. I don’t know how long tie conversation 
was, and I asked the gardener to come over and look at the 
yard and give us an estimate of how much it would cost, this 
and that. And hecame by about 7:30, eight o’clock and we 

stood out on the front porch talking about how much its going 
to take him and (UnnttH1.gi.ble)... gardening, this and that.

Q. Uh huh.
A. And (Utnttel1gible)•w I got home somewhere between 

6:30 and 7:00.
Q. Did you talk to Sirhan after you got home?
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A. He wasn’t home, no.
Q« He wasn’t hornet?

A. No.
Q. Tuesday night he warn’* home when you got home?

A. No. Hie car wash’ t there.
Q. im not tilling; about his car. Him.
A. No.

Q* airhan.
A. I didnft see him, no.
Q. In you know where he was?

A. No.

Q. Tuesday night;--
A. No.
Q. You don’t knew where he was Tuesday night:?
A. No.

Q. Did you talk to him Monday?

A. No. I haven’t tailed to hm since the fight that
we had, not even a hello, not even a hi, nothing.

Q, You have’ t talked to Mm since the HAh?
A. No, sir.
Q. Before the fight, did you ever go to a firng range

with him?
A. No. I never went to a firing—well, one tme when 3 

was about 12 years old I went-to the fnng; range (Uninitlli- 
gible)...

Q DO you know where he bought the aMmnntion?
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A. No, air. Well, from leading -in the papes, he 

bought it in San Maine, San Gbriel.
Q.

A*
Q.

Uh huh
But I don’t know

You know, Muir, people take pot shots at this
th’g on the outside, X mean from other countries and every* 
thing. If after giving you a test in here, or southing like 
thia would come up that you are still lying to me about how 

that gun got in the possession of ^hhan-aud you and only 
you know this right now—if its a deal where maybe you are 
lying about it because you think you are going to get in 
trouble about the gun, X can assure you this, we want to find 
out the true facts, the true facts about him getting that gun.

A. OW*
Q. And the only thing unless you are milled! with , 

him ever being somewhere with hiw or him talking to you about 
what he was planning Iso. do it’s southing else you see?

A.
Q*

A.
Q.

Right,
Right?
Yes
Okay# Non what you have told ne here about the gun

has bailed down to one thing and xm asking you now ia there 
anything different than what you have told me concerning 
Sirhan and ^hat happened? 

A. No. 

Q. Huh?
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A. No.
Q. Olay* jm going to ask you some questions here.
A. Olay*

Q. Before I do ask**
A. I wish we had done this Un the beginning and got -it 

over with.
Q. Well, no. We can’t because I want you to be 

(Voices ovfrWPing~•unintllligibfe)... See, at first it 
was a lot different. See, Mu^r, at first for some reason 

you were afraid at first (Unnnefligiblf)**.
A. wm, I’m not afraid, sir (Unnntefllgible)*..

There’s probably a lot more detail to this and I wish to keep 

going, but I’m just, you know—

Q. Well, xsaem. We’ll keep going, but right now I

want you to be assured of one thing, what you have Md me now 

what readily it amounts to is this, that you asked George for 

a gun.
A. Uh huh*
Q. That he brought a gun, showed it to you. You asked 

him how much he wanted. He said $30. You said, "Wen bring 
it home to the house later so my brother can see it."

A. Right.
Q. He came over to the house* You wen waiting f«m-- 

for them on the comer.
A. Uh huh.
Q. You had the conversation with Sirhan about that gun,

TormW R34)
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You woo*t tell me what the conversation is. I doit know why 

you don’t waht to tell me.

A
Q.
A.

I just got through telling you that.
Oay* Wai it was it when he was siting on the porch?

Weei, I came home and I said, "Hey, the guy that—
toga’# going to come about 7130 tonight and he's got a gun.

Q. Yeah. Okay. Fine. But now you are telling me

for home reason because I think probably you are worried about 

the fact that he was an alien and wanM to say that he 
shouudn* t have had the gun, but you knew all along he was 

going to get a gun.

A

Q.
A.

with it

Yeah. I thought (Voice* ov«rlapping«-unlntelligible)

You helped! him get the gun, Muir.
Yeah, I know, but I didn't think he would go thorough, 

to be truthful with you.
He wouldn't go through with what row? Whit are

you talking about?

A
go—

Q. 
mislead

Buying the gun. 1 didn't think he would actually

Okay* Now why did you lie 'before? Why did you 
the people and get them an-dSidn’t tell then all that

you have told me here? Why?

A. What people, si.r? If they had asked me 1 wold have

told them. I answered all the questions they had asked me.

Q. No, no. This is what you told; them this is wtat you
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A. Yeah.
Q It is a public record. This is what you told them#

right .here. Okay, now this is the investigator talking to
you, '"How did you first flirt out about the gun? When did
George or Chick first approach you? Can you pinpoint it down?"

You said, "About five or six months ago."
A. Yeah. As I say, I am bad on dates.
Q. TMt’s wrong alieady; isn't it?

A. Yeah. Wei, as I say, sir, I® bad on dates.
(Voices ovorlappirng-unnnneeiigible).. ♦

Q. Bat—

A. At -the time it was right afteir-lt was that name

day and I wm— ‘
Q. Okay. Just isaeen to this now. Okay, now the

Jnwfstlgaeor says, "Did you first find out about the gun— 

Did Chick first approach you? Can you pinpoint it down?" 

You said, "About five or six months ago." He said, "Was it 

before Christmas or after Christaas?" You said, "It was

after Christmas." How did it fiist come up? You said, 
"Weei, my brother used to belong to the ROTC."

so forth. "Did he Ikce guns?" You said, "Wet do you mein?"

A. Uh huh.
Q. "And he beloiged-when he was going to .schooo," and
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Q. "Well, did he have one always around the house?"

You said, "No, no? "Did he approach you on buying this gun?" 
You said, "Wen, no. He said,*do you know anything about this 
and that? And I said no," This and that, I don’t knew what
.that means.

A. Yeah.
Q. They asked you, "WeH, what about this and that;?" 

You said, "WeH, how to put this together, how to put a rifle 
together. A gun marine one to that he was leaking through 
it and he said, Do you know how to do this?* And he «x- 
plstod southing to you, rUhrt?

A. Uh huh.
Q. "And then I told him Jin the conversation that there 

was a feiow down at work that collects antique guns."
A. Righit.
q. WH, that »s wrong because George was already in 

the house is what you 'told me.

A. Weil, sir, this hero in the same thing.
Q. Pardon me?

A. The guy at work-wms it that—air, get this over 
with, please# I--I--

Q. Wait a minute. You* re not going to tell me to get 
this over with, please, when you are sitting hero lynng to 
me. (

A. im not lying, sir*.
Q. Osy. I»m trying to get this straight. Thin is

r«ti« (r-mj
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A. Sir—
Q. (Voices overUpplng-ttnintelUgita^  ̂ Is it

this one?

A. Its an tme, sir.

Q. Is this -true yon mean, here?

A. Say it again.
Q. Okay* This is Whitt yon said, "I told him that one 

of the foUws down at work collect;# gyns.*
A. Right;.
Q. But now yon are telling me that Chick was in the 

honse with yon and him when yon were talkng about the gun.

A. He was. He was.
Q. Okay. Twt's not what yon are saying here then. 

This is wrong.
A. No, air. I told Sirtan that there was a fellw

at work that has—that collects a^igne gnns.

Q. Olay* Well, tell me about that. When did yon tell 

him this?
A. After George and I, as I said, we nsed to go to 

lunch together and nsed to talk about gnns and tail and that*
Q.

A.

A.

1 George didn’t-*

Rights, sir.
Okay. Then what happened?

And Sirhan had asked me for a gnn and I said, "There’s

Form 618 (R-3-4)



s

1

2

4

5

6

7

8

9

10

11

12

15

16

17

18

19

20

21

22

23

25

26

a guy that works down at work."

Q. Okay, And then wi»t happened?

A. Then Chick came up and we were listening to records
and this and that and Sirhan started to get in the converisitim

Q. Okay, Wat did he say?

A. Massine, and he said, "DO you know about guns"
and this and that? And George was .saying, "Yeah, I collect 
them and I just bought one torn an old lady," and, you know, 

the conversation went on.
Q. Olay, then what happened?

A. Then he went home and, you know—
Q. Wait a minute. Before he went home did Siirtuin

say, "SU me a gun."
A. No, huh uh.
Q. Well, isn’t this a whole point about buying a gun, 

Sirian waited a gun Chick had guns*
A. Right,
Q. And he neve* asked him if he had a gun?

A. I don’t think at that tme, no.
Q. Wen, do you think, or do you know?

A. I don’t know,

Q. You don’t know?

A. No.

Q. You don’t knew wither he asked hm for a gun then?
A. No.

Q. I don’t want you Ifo get confused.

F«m osemj
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Q. Oh, yes you do.
(Voices overlapping$-unintelligibteh. ♦
Q. Remember whilst I told you? This is what you knew.

That is what we art talking about.
A. Yes, sir.

Q Okay. Then Chick split and went home.

A. Yeah.

Q. Okay. Now how many days latter did you ask Chick 
for a gun again for yourself?
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A. That I don’t know.

Q. Okay. But you asked hila for a gun for yourself?
A. Right. Night.
Q. Mght?
A. Right.

Q. Then when he showed youths gun, you told him to 
come up to the house, "I want my brother to see it."

A. Right.
Q. Right? Then he came up—or c^wect;o»n*beiore he 

ease up to the house, you asked him how much he wanted for 
it. He said $30 or southing ikte that.

A. Uh huh.

*

Q. And you said, "Noel, come up to the house. I Mint

my brother to see it." Is that right?
A. Night.
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Q. Now you are sure about that?
A. Yeah. He say-
Q. You are not confused?

A. Yeah. ,

Q. Okay* Then you got to the house and Siharn was

sitting on the front porch and you say, "This guy’* going to 
come down with the gun. I want you to see it."

A. Right.
Q. Is that right?
A. Right.
Q. And then you went to the corner and you waited Tor 

this man?

A. Right.
Q. And he showed up. Now you want io teLX me that this 

•is what happened here. Sirhan went out and looked at the gun, 

tried It out, diced it a couple of tmes—
A. Right.
Q. -he didn’t have enough money to pay .Tor it so you 

gave him money,

A. I gave him a little bit of money. Yeah.
Q. Olay. Was it Sirhan's gun or both your gun?

A. Alihan’s gun.

Q. Did he ever pay you Tor that money?

A. Yesh. He gave it to me right after he had left. 

He was trylrg Io Jew the guy. He was toying to jm George

down.
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Q. «ay, That'* the truth, what you have just told me

A. Yeah.

Q. Okay* That’s different from what you told the
police the last time that'* what I'm sotting at. And all I
want to do i* clarify these reports.

A. So do I, sir,

Q. Ofay, fine.
A. I don’t mean it, sir—I don’t men*-I want to get it—

I want to get the truth out alio* Its—its—
Q. lets what?
A. It’s all mixed up, I don’t knew.

Q. Sure its mixed up and its a real hassle, isn’t it?

A. I can’t get w—I can’t put my point across and I 

can’ t—
Q. You will. You MU. No—
A. Thas right. I want to get it--I want to get it, 

you know. I don’ t knot—I don’ t see where that element 
differs from the other*

Q. Okay. Well (Voices WlUMtoBs•^mtotetlisible).,. 
no we can clarifir it.

A. —details.
Q. Right;. Here’s what you said before and thia is 

where I show you that it does differ from the other. So you 

told him that you had a feioow at work that coUeded antique 
guns.
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• • 74
A. Yuh.

Q. This was George# but you said# "I know him as Chieko
not as Gwo*ge.’’ You told the detectives that. You say you 

talked about it at work about what he colie^d and he said 
in fact he conflict;® aU sorts of things you said.

A. Uh huh. .
Q. He's got a 'mxlel-T. "He's got pieces of this and

that and the other. so I figured since he pieces this and. 

that together in his gun ■-coiirotem and my brother—I don’t 
know why my brother wanted it, you know, but he wanted any­
thing to do with gum? no I brought the fellw up and he come 
to the house one tme and we tailed about this and that. But 
you have told me wtat you have tailed about.

A. Right. .
Q. And my brother said that he wanted a gun when he 

came up (unnteeMglbie).,.. This was the tine that he cane 

up to Astern to the records, But here you have told them 

that your brother said thait he wanted a gun—
A. Oh# I nee—yeah, I see wha you are tiding to say. 

In other words, when was the first the that Sirhan had want* 

a gun. ,
Q. Had told George about the gun# yeah.
A. Weei# he may have told him then when I was away fra

thee* I don’t rosily resmbar# sir. I don’t know if that 
statement is tue or the one—

Q. Okay. f As a mater of fact# Munir# I think it’s a

^618(8^)
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A. Oh yeah.
Q. Huh?

A. Oh, Yeah.

q. You did?
A. Yea, air.

Q. When did you tell him thia?
A. WH, when he first glared talking about guna and 

thia and that*
Q. Neel, when did he first start talking about guna?

A. Juat a little bit—uat when I got out of County 

Jdl. ,
Q. When you got out of Comity Jail? Whit waa the 

conversation about guna?

A. He Mid he wanted a gun for the rifle range and 

thia and that.
Q. Wet did you tell him?

A. I told him, "Look, I Juat got out. X juat—I don’t 
wat— It wHl get ua in trouble." I been trying to be no 
damn careful. Aakthe ptrole+plo>bttOtn officer, my work,
everywhere I have been. I don’t aee how—he waa—he ms—he waa

Hw abiding. I didn’t think he would go through with thia
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Q. Wan, that's it (Voices ovlrlapping—un!.ntllligible) 
... We are talkng about the shooting. Did he ever tel 

you that he was thinking about shooting Kennedy?

A. No.
Q. You see, if I wen to ask you a question here on 

this Mchlne, about whether he did or not—I heard people

tell me

A.
Q

they are going to do all sort# of things--
Yeah.
—bomb City Hill and drop this and put a stick of

dynamte in this, but they don't carry it through and if thia 
was the case and you didn't think he was going to carry it 

through, don't He about it because it looks bad. It looks 
Ike you and he pUned about this together you see. Did he 

ever talk to you about shooting Kennedy? ,
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A.
Q.

A.

No.
Now, you are not confused when you answer that, rght? 
Right.

Olay* Now you talked moire about guns then what you
have told me about, haven't you? You and Sirtan?

A. Sir, he's been bugging guns, this and that since I
got out of j!il, he’s been wanting one, yeah.

A.
Q.

Well, tell me about these things.
Sir, that's too far (Voices overlappings)...
No, it isn't too far. Nothing's too far, Do you

know that we have four men fiyirg to Jordan, to Palestine? 
Do you think that's too far?

W6iX8 «-3«
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A. Sir, I don’t mean its too far. I mean it’s no far
back that— Ha’s wanted a gm—X don’t know when I got out 
in August or July, ’67.

Q. Uh huh.
q. Whit did he tea. you? ■

A. He didn't (Dnintolligible)...
Q. Pardon me?

A. He wanted a gun to go to the fling range* That#
what he kept saying. I don’t knew why (W>ini#lliglbll),..

Q. Wil, yeah, but did you believe him about the rifle
urge?

A. You know how brothers are. I dldn’t ask him.
Q. WH, that's what I mean* That's what I menu I

know how brothers are. I’ve got eight of them and I know how

brothers are. ,
A. Wen, I know he didn't want it for a -rile range, 

but then, you know, I didn’t, He said it and then as I said 
he's a stubborn type.

Q* Yeah, WH, you knew he didn’t want it for a
rifle range.

A. Wen, he said—sir> I knew it was southing else# 
but I didn’t .know wtht. I couldn’t, you know.

Q. WH, wtetdid you think it was, Munir?

A. I didn’t know. That was just it. (Unnieeligibll)
... come back and he was like that.

Q. Okay* So he says I want a gun. How would he tell
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you? hit at a gun? Fix me up with a gun? You have boon Jin 

thit—
A. He has a—he's got a book (Unintelligible),,♦ 

someone's book he was reading. Well, he's always siting 
down readings books and he was reading this special one. It 

was about guns. This was a long time ago*
Q. Uh huh.
A. (Uznni•lXigJbXl)„< ,
Q. Yeah.
A. And he was saying* as I say, he used to always 

mention the ROTC this and that, and he handled a lot of 
guns in the ROTC, and he wanted to know how they worked, this 
and that. I’a trying to think of the .name of that book, but 
I can't.

Q. Wat was it doling with, guns?

A. Guns.

Q. Yeah. OW. MaH~aoui fell guilty about this, 
don't you, Mrnir?

A. Yes, sir. I do.
Q. Because you got the gun for him.
A. Yeoh.
Q And then you led to the other people when you told 

them that no that*- ,
A. (Voloei o«el»ppinng--nnitotUiglbll)... Mr, I

dem’. Ue. I'm not lyng In any uaj«, sir.
Q. Wei, maybe—maybe you are not lying but you are not

rorm«,8fR-34i)
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V * 79
coning out;—you weren’t coming out with everything before.

A. . Weil, I-~okay.
Q. Right.
A. Right.
(Voice® overlapping—uninttlligibie)...
Q. I didn’t go into dHan, yaeh—but you did that

purposely.
A. No, sir.

■Q. You weerrn’t going into detain with me in here.
A. No, eir. I did—! on going into detail*
Q* Now you are, Munir, but at the beginning you weent 

and X*n asking 'you now why weent you going into Wi with 
ne?

A. Well, I--I was answeriig the questions, sir* A®
I say, I hadn’ t even thought about this* you know, thia whole 
incident. I thought me, you know, being involved, I felt 
guilty. I mt like even going drowning mself or something;.

Q. Yeah.

A. Because I—glee—oornecting with the gun, you know,

giving hm without me he woudn’ t have been able -to get a gun.
Q. Tht’s right. Right. ThiVs the whole thing there.

You put it right there in a nut sheU and I think you do
• feel, guilty about it.

A. Yes, sir, very.
Q. And you have to be a stand-up kind of a guy and say

wen, goddamn it, if I hadn’t got him the gun maybe he wouldn ’ t
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80
1

2

have done this. Let's be realistic now.

4

5

6

7

8

9

10

11

12

15

16

17

18

19

20

21

22

23

25

A. Yes, sir.

Q. And when you come out and you say that you told 

this guy that my brother rented a gun and all this bit, then 
you are not being a stand-up guy.

A. Mo, sir. I did tell him about my brother wanting
the gun.

Q. Pardon me?

A. I did tell him my brother wanted a gun.
Q. Wen, here's the thing, if it hadn't been for you, 

Munir, your brother would never have got that gun to use that 
night. Isn't that riiht?

A. It may have been. He may have got it (Unnneeii- 
gible)...

Q. No, no. But I'm talking about this particular gun 

on that night. If it hadn't been for you he would have never 
got that gun.

A. On that gun, yeah, that's right. ,
Q. You actually bought that gun for him.
A. Mo, sir. I did not.
Q. Well, you helped pay for it, but I'm talking about 

malting the conceptions and lookirg at the gun and having the 
guy come up to the house, When that guy care up to your 
house he was suing you a gun, not Sirhan. ’

A. Mo. Hi was selling—
Q. Yes. He res. Yes, he was.
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gun, sir.

Q. Well, here it is a mi alter of sematic# now, But the 
thing is that he showed you the gun before and you told him 
’How much do you mnn," and he said, *$30," and you said, "WeH, 

come up to the house later.’’ He came up there to sell you a 
gun, Mrnir; isn’t that righit? Isn’t that right? Go ahead, 

say it. It is hard for you to say it; that’s why you are 
fghtng with yourself. But you have to get ths out of you 
so you know that you are adimtting at least what little part 
of it you had. Wien he came to that corner, he came over there 
t;o wen you a gun. Isn't that right, Mimr?

A. (unnntnigible)...
Q. Wen, you net up the whole thing for it though. 

Geoorge would have never come up there if he thought that 
ths-- He was going up there to sell you the gun that you 

had seen that day; right or wrong?

A. Right.
Q. Sure. And then you told the detective you said,

Win, where is all the diferennce here? There’s no diferennce 
in the stateween>* but you know that there is. You knew that 
there is, and that’s whit I’m tryirg to get out.
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VERBATIM STATEMENTS OF MUNIR B. SOHAM, WILLIAM PRICE, AND 
GEORGE ERHARD
TAKEN IN ROOK 318, PARKER CENTER
TUESDAY, JUNE 25, 1968, 3i«0PM™___ ___ _ - „ - 
QUESTIONED BY: SGT* ENRIQUE HERNANDEZ #7101, S«U*S* UNT
• REPORTED BY: STELLA C. ROTH, INTERNAL AFFAIRS DIVISOR

«««««•«

SGT, HERNANDEZ: I am Sgt. Hernandez; and Tor the
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purposes oT the Interview, were going to have between all 
three of you and mywlf, im going to say that the tme 
right now is 3:24, and the date is June 24th, 1968. We*re 
in Room #318, Parker Center, 150 North Les Angeles Street. 
Present in Room 318 are Nmir SMan, George Erhard, and 

Wiliam Price; is that correct?
MR. PRICE: Yes.

Q BY SGT. HERNANDEZ: I have aleiady talked to
jmge and Mudr, Mil, What is your address? Where you He? 

MR. PRICK: 2488 Gabreth, Pasadena.

OR TER

25

.26

MR. PRICE! Yes.
Q BY. SOT. HERNANDKl Will you .pll that, pl«M»?

MR. PRICE G-a-l-b-re-t-h.

Q And your phone number at heme?

MR. PRICE: 798-4822.
Q Now, I wont to be quite Tank With you here, all

■three o you. The purpose oT this mtowewf is to determine 
what the txuth is regarding a gun that this investigation has

disclosed was sold by George Erhard. And, Mrnnr, im givnng^

Firm.618 (R-3-4)
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every eppertiunty right new. Yeu asked te be cemented With 
these gentlmen; is that cerrect?

MUNIR SOHAN: Yes.

er Let me tell yeu that here's net geing, te be any
threats, any duress, any type el fexce. Nothing is geing te 
be uMd hexa in the way ef intmddatien. We’re determining- 
we’re trying te determine what the troth is. New yesterday 
I talked. with yeu. Yeu teld me certain staements regarding 
the gun that was purchased fem Geerge. We wait te clarify 
these statements. And if there its anything ether than errers 
in the statements regarding the tnmsacticrn ef that gun, I'll 

talk with yeu by yeursef about that later-. Right new I’m 

imitXig ths te the scepe regarding the tauisactiim el the 
gun fem Geerge te y^u. And I’ll direct my first questien te 
Gerge Erhard and ask yeu ths, Gerge, have yeu ever been te
the heuse where Munir Hes 

GEORGE ERHARD:

Q Yeu have net;?
GEORGE ERHARD:

in Pasadena?

I have net.

I have net
Q Okay, that is the first ceflict we had because 

yesterday, Nufir, I think yeu teld. me that yeu had been—
cerectien,

Q 
yeu heuse?

that Geerge had been te. yeur house.
MUORSIQHANt drect.

New de you still mantaita that he has been te

mumm sjuhani xe 9 s
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Q You de?

MUNIR SIRHAN: Yes. 
Q When was he to your house?

NUMR SIRHAM: I keep saying, sir, I doPt—I 
don’t j^emeir dates*

CT Wen, what year?
MUMIR SIRHAN: It was this year. 

Q This year? What .month this year? 
MUMU SIBHAN: It was early this year. 

a Was it before the gun was seld? 
MUNIR SIRHAN: Uh huh.

Q Oay, now it is obvieus that George says he has
never been to your house, and you say that he has been to 
your house; that we»re going to have some problems, aren’t 
we, because somebody is lying?

MUNIR SIRHAN: Uh huh. 
Q Would you mind taking your glasses off for me, 

please?
(Nunir removes his glasses) 

Q When you say that George has been t;o your house,

Munir, are you lying to me?

MUNIR SIRHAN: No, sir, I’m net.
Q When you say that you have never been t;o his house,

George, axe you lying t;o me?

25

26 Q

GEORGE ERHARD: I am not.
Wen, I know that somslbedy’s lying. It doesn’t
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take a mgician to figure this out, does it?
MUNIR SIBHAM: Ne, you remember when you came 

over to listen to the .records?
GEORGE ERHARD: No I do not. I was never over to 

you house.

MUNIR SIRHAN: Rammer When you came in and we 

were sittng at the dining room table, and the record—hie
record player, you were asking about the record player being 
heeked up to the speaker because ay brother had taken it 

apart?
GEORGE ERHARD: I have never seen your house.
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scared?

GEORGE ERHARD: I am not scared. I am simply 
telling you the truth.

MUNIR SIOHAN: WU, that's whale Im trying to de. 
too. Waa’s the mitter?

GEORGE ERHARD: I ha vent been to your house, 
Joe, Em sorry.

Q WU, H right, fine. We’ll fnd out. WO1
determine—he .reason for this is because if somebedy is 
lying about this right new, then it is quite evident that 
there met be something more snalinf at stake here, you 
seet If it is you that is not telling the truth, we’ll find 
out. If it is George, w”Ll find out. The second error we

have here is that, Mudr, you have told me that George Erhard
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MUNIR SIRHAM: Uh huh.
Q is that right?

MUNIR STHAMh Yes.

Q You told ■. this ye.tert.yt 
MBJtlR SttHAN: Yes.

Q IW going to ask George, have you ever met any 

brother of Nulr SihOn??

GEORGE ERHARD: No, I have not. 
, MUNRSIRHAN: You’ve wet SUhon.

GEORGE ERHARD: I'm sorry, I have not met Sijham. 
WILLIAM PRICE: I--I think there's been a mistake 

here. ‘ '
Q Well, I'm-’I1* referring to before the tarnsactitni

was made.

NUMIR SIRHAN: He—be—he— 
Q Before the transactim was made.

WILLIAM PRICE: I don't know anything about it. 
Q Before that transactim of the gun was made, you 

have said that he has met your brother, SirJont?

22

2:5 

■ 26

MUNIR SIRHAN: Yes, he has, Yes, he has.
Q I'll ask him. Before this transaction of that

gun, did you ever mwt any brother of Munir Sirhani?

GEORGE ERHARD: No, I did not.
Q WH, then we have two mors alaady; dn’t we?

«cay. now y»at«iday, Muinr, whin I Ma, talking with you .Iter
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I advised you of your right*, you understood Wat your right*
were, didn’t you, when I explained them to you?

MUNIR SIRHAM: Ye*.

Do you understand What those right* axe right
now?

MUMU SOHAN: Ye*

e And you atii! offer to go ahead and talk to me;

is that right?
MUNIR SM AM: Yes

Q After I advised you of your rights, you told me

• that when you f list approached George regarding him selling
a gun, that you told him that your brother 
waited -to buy a gun?

I* that right?
Right.

Q I* that:?
xUMR SOHAM: And X

on that

a Excuse me, go ahead.

MUNIR SOHAM: I also am the person that told him 
that I wanted to buy a gun.

or Hcay.

MUMIR SOHAM* It was two instance*
Q But you said that you first approached George 

regarding your brother mating to buy a handgun?

MUNIR SOHAM: Yes-yes.
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a Is that true, George?

GEORGE ERHARD: I ^t recai him ever asking 
me abort his brother inquiring about a gun. I simply recai
he was curious about buying a pistol.

Q Okay, now in the presence of both of you, and im 
going to get out of sequence a little hit here because Im
going to direct xy reviewing question to Willim Price 
because I understand tha—Bll, were you there when the 
transaction of the gun was actually made; is that rght?

WILLIAM PRICE: Yes, I was.
mUNU SOHAM: Mr, I would Ike to say something

I don’t think the feHm that I recall with George was a 
littlewws more George's size, and I stopped and sheek hands

with him. He was more George's size than this feUm's size 
here. ' ' ,

WILLIAM PRICE: WU, I was never standing up
straight. I was in the car a lot of the time.

Q Wen, just a minute. I don't want you to questloi
the man. If he—1f he says that he was there, do you think 
that he has some reason to be lylrg about it?

MUNIR SIMHAN: No, but I recall the XelKw as a
little smaier than he is.

Q WH, I mea*-
MUMIR SJRHAN: —more George's size.

Q Well, you might very well reca.1 that, but I'm
asking him whether he was tlwre when the tansacttai of the
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gun was wade, were you present? 
WILLIAM PRICE: Yes, I was.

Q Were were you, Bill?
WILLIAM PRICE: I was at the corner of E1 MUno 

and Howard.

Q And Howard is in Pasadena?

WELLLM PRICE: In Pasadena.

Q Were you inside the car?

WILLIAM PRICK: Pot of the time.
Q Did you ever get out of the car?

WILLIAM PRICE: Yes, I did.
Q Okay, fine. When you arrived at that location, 

who was with you?

WOLAM PRICE: George was with me.

Q How did you get there?
WILLIAM PRICE': By car.

Q Whose car was it?

WILLIAM PRICE: It was Geu^’n.
Ci Did you knew before you arrive at the location 

what the purpose of the trip was?

WILLIAM PRICE: Yes.

Q What was it? As you knew the purpose?
WULAMt PRICE: As I knew at the time, George 

has a gun that he wanted to sell to a guy that was at work, 

and that's ai he told me.

Q Okay, then you were just going ever as a
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Q So when you arrived to that intersect!™, did you 
see anyone writing for you?

WILLIAM PRICE: Yes.

Q Who was writing for you?

WILLIAM PRICE: There was two people standings on 

the corner. t
Q Do you recognize any of these two people as being 

present in this room right now?

WILLIAM PRICE: Yes, he was there. 
, Q This man here? Nurir Sirium?

WILLIAM PRICE: Yes.
Q Was there anyone else with hm?

wjulliam price: . Yes. . , ,
Q Was it a man or a woman?

WILLIAM PRICK: It was a man.

Q Would you be able to recognize that man if you saw 

him agate?

WILLIAM price: i think so.
22

23

24

25

26

of Okay, have you seen his picture on televisoon or 
in newspapers?

WILLIAM PRICK: Yes, I have.
Q De you know who that poison its now?

WILLIAM PRICE: New! X seen to have recognized

T4m6S8(R-3-4)
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him as the person who was there at the time.
Q At the time, and is that Sirhan SLjhanj do you 

know?

william price: Yes. Yes.

Q Okay, now when you arrived at the location, now

■were you sitting on the right front of the car; is that rght?
WILLIAM PRICE: Yes.

Q What did George do and what did you de after you 
arrived?

WILLIAM PRICE: Wil, George went down E1 Nelins, 
and he had to turn left so he turned left and parked on the 
corner. He got out, and the gun was in the back seat under— 
wU, was in under the front seat butt he had to go to the 
back of it. And he handed it to me, and he got out and he 
said, "HL, Joe-" you know and made acquaintance, and then I 
salt in the car and they tacked for a few minutes. Then the 
other brother*, not hm, but the other one that was there, came 

up -to me and, you know, and just asked what was happening, so 
I gelt out of the car. Then about fVe minutes later, and I 
tacked to him for about, oh, 15 minutes or so and held the 
gun, and George and W were talking and diacuss^i^thl price 
of it, and then the two brothers discussed it, and I didn’t 
get the guy’s name. I was just mrroduedl to him as his 
brother.

Q Okay, now, Just a minute. You say you were
26 holding the gun yourself?
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WILLIAM mat Yes, it was in a little cardboard 

thing that it came With from the factory.
Q Uh huh.

WILLIAM PRICE: It was velvet inside and it was 

just cardboard box.
or Did you show the gun to either of the two

brothers?
WILLIAM PRICES Yes.

a Which one? .

WILLIAM PRICE: I believe I handled it over to the 
older brother, and then the two of them Iwled at it together.

Q The one that isn’t here right now?

WILLIAM PRICE Yes.

a Is the one that you showed him the gun. Did that 
man hold the gun in his hand?

WILLIAM PRICE: Yes, be did, and he took it out 
of the carton.

Q Did he squeeze the trgger? Did you notice 
whether—

WILLIAM 'PRICE: No, he didn’t pul the trigger on 

it.
Q And who was talking with George?

WILLIAM PRICE: Wei, they were iwkhg at the gun 

and conferring, and I didn’t understand wWt they were saying 
They wnrrn’t speaking in English, and then I talked to the 
other brother and then Ge>rge talked to himmMt of the time
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became-
Q Th# man here? To Munir?

WILLIAM PRICK: Ye#, George spent moa of his

Q Did you overhear any part of that conversation?
WILLIAM PRICE: No, but I was just talking in 

genera terms to the other one, you know, just passing the
time.

Q To the other brother that'# not here in this

a so not of the time that -you were there, you were

talking to the other brother is that right?

it.
or What; did he tea you?

WILLIAM PRICK: I belies he was going to use it 
for hunting and target .sheetings

Q 

there?
Did you see any money change hand# whla you were

WILLIAM PRICE: A IOW $25.
Q De you know who paid for—ho paid the $257 

WILLIAM PRICK: WH, ah, this is sort of 
irnUxestng because he dldn*t have the full $25.

Q Who was he?
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WILLIAM PRICE: Ths one.
Munir?
WILLIAM PRICE: Yes, Muir didn't have $25, and

I remember he conferred with his brother and wanted to 
borrow $6 from him, and I think he borrowed $6 and gave it to 
George, and there was a litte discussion avoir the price of
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it and they wonted to buy it for 20 and George wanted to stX! 
it for 30, and he settled at 25.

Q So you remember that this man here did not have 

the whole 25?
WILLIAM PRICE: Me didn’t have the full amout, 

no.
Q Did he borrow the money from the other brother— 

WILLIAM PRICE: —yes.

Q —did you notice? DO you know how meh money it
was that he borrowed?

William PRICK: I couto’t be sure, but I think it
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was $6. That was what they tolled about.
Q is everything that you have told — here in this

room the tinth?
RW: Yes.

Q Would you be wiling to take a lie detector test 
in the event that we had to verily the truth?

WILLIAM PRICE: Yes.

Q You would be. Orny, sir, would you kindly go
out and you can walk across the hail and wait until we

for«6t8«-34)
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WILLIAM PRICE: Alright.
SOT, HERNANDEZ: Thank you very much, BU, 

or BY SGT. HERNANDEZ: Okay now, Munir, we can 
continue in this vein here, but I don’t -think it’s necessary; 

do you?

3N<R SSHANt Sr, I was tie one that was talking
to him, and George was the one that was talking— 

Q -now wot a minute, Mun.r. wait x minute,
don’t know what you’re thinking—

xUM*- SIRHAN: Yes, Sir

Q But you* x* not taJknig to someone that ham’t been

inveatigatlig; eases—

SI# AN: —I’m aware of this
15
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Q —X have been in this business for a log, long 
timet and I’m asking: you. right now that there’s no need ' n#ow

continuing in this vein; is there?
MUNIR SIRHAN: Sir, I’m—I’m—I know there isn’t, 

but I’m trying—I’m tellng the truth and maybe he was—maybe 

he’s not sure he—I was sneaking the
other feUw, and George was speaking to Sirhan and I shook 
hands with him. I don’t see how they could defer me from-
I had xr sunglasses on at the times sir. ,m# wu^^^^^^w^^ .

'25

26

Q Then why are you inferring that this man is going 
to come in here—he’s completely unbiased—ihyr do you think 
he’s going to come in here and tell me the story that he just
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UNR SIRHANt

I don't taww butt— 
Q I .aske—

MUNR SHRHAN:

He might have gotten mistaken.

I know I was talking to this fellow
I was talking to him, and Sirhan was-talking to Gorge.

Q

Now, wait a minute, you heard me ask him-­
.

--whether be was positive certain that he was

talking to the other brother or to you, and you heard what 

his answer was?

SM

Q Why do you think you’re Werring that he's lynM? 
Why would be come in here and lie about this?

MOOR WDHANl I don't know, sr.
Q Let me tell you this right now, we are invest!-

salting this in a comietely objective Manner. And ike I 
told you before, there's no reason for us to continue this 
type of questioning inhere in the presence of other people 
unless you wait to continue Hying to me.

UNR AM: Mr, im not lying.
a *

S'MHAM: I’m not lying
24 Then you are trying to say that George is lying;?
25

26 Yes.
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MUNIR SIRHAN: Remrnmbr When you came up you and 
MU Whites his name, MU?

GEORGE ERHARD: To whit, the corner?
MUNIR SIRHAN: Right, to the corner, 
GEORGE ERHARD: Yes, I remember that.
MUNIR SIRHAN: Okay, I said hello to you and I 

introduced Mrion as my brother. I said thia was my brother
GEORGE erhard: i don’t recall that. If it was- 

it could be true, but I don’t tesH.
SM? AN: Okay, who was the one that patted

you on the tump when we were going away? 

GEORGE EHHARD: I don’t recall anybody.

Q Just a minute, Munir (voices overlapping). Leib

MUNIR SUMAN: H, it was the easiest way for 

George to meet me.

Q i^y was *w easiest
MUNIR SIRHAN: -—the corner.

MUNIR SIRHAN: On-I gave him the address. He 

says, "imre is that about?" And I says, "Three or four 
houses-" And he says, "Hl, I’ll just meet you on the 
corner.

q H, didn’t you Just get through telling me a few
Minute* ago that he had been to your house b.foreT

memir SiRhan: Yeah
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Q Then Why isn't he going to know where you're 
Mvhg if he had already been there 'before? 

NUMERSINHAN: I dor»t know.

Q Could this be because you're lying about it?
MUNIR SWAN: Why are you lying Ike this, 

George?

Q Wat?
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HSNtRSDKAMi Sir, I'm Wiling to take s lie 
detector test.

Q -Okay, we're going to do that just a few minutes
from now, but first X want to give you the opportunity of 
being a man. You wanted to ait down here with these feUws 
to squaw itoff you told me yesterday.

UMRSMHAMs Ym.
Q All right, why was this tanaactom made out in

the street?
uNR SMANt I jurt got through teling you

George—

, Q W*t is that?
MUNIR SIRHAM: I told him where the house was, 

three or four house# away, and he said, "Wei, I'll just meet 

you on the comer, no that was it.
oi Okay, and again then, were you lying when you said

that he had been to your house before?
MUNIR SIRHANi No, sir, you know if I tell you

this, you won't, you know, Les—

*#*#WeHi*Wi*6MWw*WMi<*»<*«BsS*«W**t^M»#M*iM^^
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but I recai it was George, -sir,
Q Okay, but you know that George says he has never

been to your house.

MUMIR SIRHAN: toll, then it must have been les
It may have been, I don’t know

either one of them toe good.

a Okay, do you know that Les is a collector of
antique guns?

anas SIRHAN: No, 'but there was a discussion
25

. 26

Wait a minute, Munir, don’t run away fom me. 

WHIR SOMAN: Im not, sir; im nob, sir.
■ You’re trying to run away from me, and I’m not

going to let you run.
MUNIR sirhan:

GEORGE KRHARD:

MUNIR SIRHAN:

GEORGE &HARD:

U»L SJMHAN:

You know Les?

Yes.
Does he look a lot Ike you?

Yes. .
Sir, I’m—IUst night I thought th!:.

I’m net try’g to. Ito, sir, I know it seems this way, but 
Les and George Kok, you know, a lot alike, you can .belies 

me but it may have been George and it may not have been 

George that came out-it may have been Les that came up to 
the bouse.

Are you tyng to tell me now- 
Munir SIRHAN: I’m not trying, air— (Voices

but they Kok alike, sir
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of guns there. 
or un the house?

MUNIR SIR AM: Yeah.

Q Yeah, but 1f its Les and he’s not a collector Of
antique guns, then it would have had to have been George; 

wouldn't it?
MUKER SWUM: Yeah.

Uness you're lying; light?
^w^^an^^v.

Are you lying about It?
MUNiRBiRH. AN: Yes.

Q

MUNIR SOHAN: Because Geo^—X did not buy the 
gun flom George.

or Okay, now look—
MUNIR SIOHAM: im tiyng to put thia point across 

Xdld not buv the sun* Sirhan one that ham bought the 

gun from George, and It was the other war around, sir, it 

was Sirhan asking me for $6, and he had- a lot of mover on

look, Mudr, wat a minute now* Grow up and be

a man.

MUNIR SOHAM: Yes, sir.

Q You axe lying about this man ever being to your 
house; aren’t you?

. US’! SJRBAN: Yes,




